
Zápisnica 
zo siedmeho riadneho zasadnutia Obecného zastupiteľstva v Lužiankach, konané  

dňa 10. septembra 2009 o 17.00 hod. na Obecnom úrade v Lužiankach 
_________________________________________________________________________ 

 
 
Prítomní: Ing. Dušan Spáč, Ing. Boris Szorád, Ing. Jozef Lauko, Ing. Stanislav Beňo,  

    Jozef  Bojda, Jozef Pagačovič, Marián Humenský, Ing. Marián Vrabec 
 
Ospravedlnený: Ivan Behúl  
 
 
 
 Starosta obce privítal prítomných poslancov a skonštatoval, že prítomní poslanci sú 
v nadpolovičnej väčšine a sú uznášania schopní. Poslanci OZ jednohlasne odsúhlasili 
overovateľov zápisnice v zložení: Ing. Stanislav Beňo, Jozef Bojda. Zároveň jednohlasne 
odsúhlasili členov návrhovej komisie v zložení: Ing. Boris Szorád, Ing. Marián Vrabec, 
Marián Humenský. Nakoľko na zasadnutí OZ boli prítomní aj občania, prerokovanie ich 
požiadavky bolo zaradené do programu pred informatívnu správu starostu obce. Za takto 
upravený program hlasovali všetci poslanci. 
 
 Program siedmeho riadneho zasadnutia OZ v Lužiankach sa skladal z dvoch častí: 
zo slávnostnej a pracovnej. V slávnostnej časti  „Cenu starostu obce“ prevzal Ing. Marián 
Vrabec pri príležitosti životného jubilea 55. rokov a za rozvoj a zviditeľnenie obce a jej 
reprezentáciu v oblasti kultúry a športu. Ďaľším oceneným bol  Miroslav Jančík, ktorý bol 
ocenený „Cenou starostu obce“ pri príležitosti životného jubilea 55 rokov a za rozvoj 
a zviditeľnenie obce a jej reprezentáciu v oblasti športu. 
 
 Pani Klaudia Hunková oznámila prítomným poslancom, že prítomní občania prišli 
ohľadom predĺženia Závodníkovej ulice a chceli by vedieť, v akom štádiu je vybudovanie 
uvedenej miestnej komunikácie. Starosta obce uviedol, že je vypracovaný návrh 
geometrického plánu, po súhlasnom stanovisku všetkých vlastníkov pozemkov, že za účelom 
vybudovania cesty odpredajú časť svojich pozemkov za 1,-€ sa vyhotoví geometrický plán a 
následne sa budú uzatvárať kúpno-predajné zmluvy, ktoré budú zapísané do katastra 
nehnuteľností. Po schválení investičnej akcie – „Predĺženie miestnej komunikácie 
Závodníkova“ poslancami, začne budovanie miestnej komunikácie na uvedenej ulici. Pani 
Jana Bartová ďalej uviedla, či by nebolo možné napísať oznámenie p. Vlastimilovi Synakovi, 
že cesta bude vybudovaná, nakoľko tento si chce vybudovať asfaltovú cestu na svojom 
pozemku a potom nedá súhlas na spriechodnenie miestnej komunikácie. Ing. Spáč navrhol, 
aby sa dal urobiť rozpočet na uvedenú miestnu komunikáciu. Ing. Beňo uviedol, že prítomní 
obyvatelia časť svojich pozemkou určených na komunikáciu obci darovali a obec by mala 
nájsť finančné prostriedky na vybudovanie komunikácie. K tomuto názoru sa pripojili aj 
Marián Humenský, Jozef Bojda a Ing. Marián Vrabec. Ing. Vrabec ďalej navrhol, že v prvej 
fáze sa vybuduje spevnená cesta a po dokončení výstavby rodinných domov v tejto časti sa 
cesta vyasfaltuje. Poslanci OZ v Lužiankach schválili, aby prvá investičná akcia v r. 2010 
bola vybudovanie spevnenej cesty na predĺženej Závodníkovej ulici (všetci za). 
 
 O 17.30 hod. sa doslavil Jozef Pagačovič a Ing. Jozef Lauko. 
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 V infrormatívnej správe starosta obce informoval o  kultúrnych a športových akciách 
ako „Memoriál Jozefa Bojdu“, „Fazuľové hody“, šiesty ročník súťaže DHZ o „Putovnú 
sekerku“. Z investičných akcií sú to rekonštrukcia základnej školy (výmena pivničných okien 
a dverí, sokel, dvere do tried, oplotenie), prebehla rekonštrukcia sociálnych zariadení 
v materskej škole, vysporiadali sa vlastnícke vzťahy na Cintoríne Kajsa, vybudovalo sa 
oplotenie na uvedenom cintoríne a realizovala sa aj posledná etapa vybudovania chodníka 
popri Cintoríne Kajsa. Bude uskutočnené výberové konanie na rekonštruciu Domu smútku v 
Lužiankach, kde sa uskutoční vnútorná rekonštrukcia elektriny, obkladov a dlažieb, ako aj 
realizácia sadrokartónu a osvetlenia s vybudovaním bezbarierového vstupu do obradnej 
miestosti. Ďalej sa spracováva projektová dokumentácia na zhotovenie bezbarierového vstupu 
do kultúrneho domu s prekrytím. Je pripravený návrh na vybudovanie bezbarierového vstupu 
do zdravotného strediska na Nejedlého ulici. Uvažuje sa o vybudovaní anglického dvorca pre 
vstup do starej kotolne v základnej škole. Osadilo sa dopravné značenie na uliciach Obežná, 
Švantnerova, Radošinská, Venušina, Na Ihrisko. Prebieha výberové konanie na dodávateľa 
verejného osvetlenia do časti obce Korytov, začali sa prípravené práce na zavedení 
bezdrôtového rozhlasu do Korytova. Bol vypracovaný projekt na zavedenie vody a plynu na 
novej ulici „Vodárenská“. Ukončujú sa  práce na revitalizačnom projekte. 

 
Kontrolnú správu o plnení uznesení predniesol Jozef Pagačovič. 
 
Obecné zastupiteľstvo v Lužiankach vzalo na vedomie kotrolu plnenia rozpočtu  obce 

a Základnej školy s materskou školou v Lužiankach za prvý polrok 2009. Zároveň vzalo na 
vedomie stanovisko hlavného kontrolóra obce k plneniu rozpočtu obce, ZŠ s MŠ za prvý 
polrok 2009. 

 
Jozef Bojda informoval prítomných poslancov o „Memoriáli Jozefa Bojdu“. Ing. Spáč 

informoval prítomných o priebehu šiesteho ročníka „Putovnej sekerky“. 
 

Obecné zastupiteľstvo v Lužiankach prerokovalo o odsúhlasilo zvolanie verejného 
zhromaždenia ohľadom vytvorenia obecnej polície v našej obci. Zhromaždenie sa uskutoční 
dňa 25. 09. 2009 o 18.00 hod. v Kultúrnom dome v Lužiankach za účasti prizvaných hostí, 
riaditeľa PZ Lužianky, náčelníka Obecnej polície z Močenku a Tekovské  Lužany.      
Obyvatelia budú na toto zhromaždenie pozývaní prostredníctvom miestneho rozhlasu (všetci 
za). 

Obecné zastupiteľstvo v Lužiankach vzalo na vedomie organizačné zabezpečenie 
miestneho zisťovania o chove psa v Obci Lužianky v mesiaci september-október 2009. 
Zisťovanie uskutočnia pracovníčky Obecného úradu v Lužiankach . 

 
Obecné zastupiteľstvo v Lužiankach prerokovalo a schválilo poskytnutie nenávratnej 

sociálnej výpomoci vo výške 300,- € pre Renátu Palovú na zriadenie sprchovacieho kúta pre 
jej zdravotne postihnuté dieťa Karinu Palovú (všetci za). 

 
Obecné zastupiteľstvo v Lužiankach prerokovalo žiadosť Ing. Brigity Tarinovej 

o zníženie platby za prenájom a zároveň neschválilo rekonštukciu kúrenia v relaxačnom 
centre Harmony. Ďalej navrhlo, aby bolo  prehodnotené plnenie podmienok súčastnej 
nájomnej zmluvy   (všetci za). 

 
Obecné zastupiteľstvo v  Lužiankach prerokovalo a schválilo rekonštrukciu 

javiskového priestoru, opravu podlahy na javisku a výmenu závesov (všetci za). 
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Obecné zastupiteľstvo v Lužiankach schválilo poskytnutie návratnej sociálnej 

výpomoci vo výške 130,- €  pre Matildu Pokornú (všetci za). 
 
Obecné zastupiteľstvo v Lužiankach prerokovalo a schválilo odpredaj obecného 

pozemku podľa GP v k.ú. Lužianky vo výmere cca 4m2  Anastázii Bolechovej v cene  
20,- €/m2 (všetci za). 
  

Obecné zastupiteľstvo v Lužiankach  prerokovalo a schválilo spracovanie podkladov 
pre výberové konanie na dodávateľa pre účely poistenia majetku obce-hnuteľného 
a nehnuteľného, za reálnu cenu (všetci za). 

 
Obecné zastupiteľstvo v Lužiankach prerokovalo návrh mesačnej odmeny vo výške 

20% z mesačného platu hlavného kontrolóra z dôvodu prác vykonávaných nad rámec 
pracovnej náplne. Ing. Beňo chcel vedieť, za ktorého pracovníka musí hlavný kontrolór obce 
vykonávať práce naviac, a aké práce navyše boli zadané hlavnému kontrolórovi. Ďalej 
uviedol, že medzi kandidátmi na hlavného kontrolóra boli dvaja kandidáti, ktorí boli ochotní 
pracovať nie na 40% pracovný uväzok, ale na 30% pracovný uväzok bez nároku na odmenu. 
Obecné zastupiteľstvo v Lužiankach neschválilo hlavnému kontrolórovi obce mesačnú 
odmenu (všetci za). 
 
 Obecné zastupiteľstvo v Lužiankach prerokovalo návrh  poskytnutia paušálnej sumy 
20,- €/mesiac za používanie súkromného mobilného telefónu na pracovné účely pre hlavného 
kontrolóra obce. Ing. Stanislav Beňo navrhol sumu 12,-€/mesiac. Pri hlasovaní o návrhu   
Ing. Stanislava Beňu sa zdržal Jozef Pagačovič, ostatní boli za. 
 
 Obecné zaastupiteľstvo v Lužiankach prerokovalo žiadosť Poľovníckeho združenia 
Berbecíny o finančnú dotáciu a túto neschválilo, nakoľko sa dotácie poskytujú v zmysle VZN 
obce č. 6/2008 koncom kalendárneho roku (všetci za). 
 
 Obecné zastupiteľstvo v Lužiankach  prerokovalo a schválilo odpredaj starého plechu 
zo strechy v ZŠ v Lužiankach po rekonštukčných prácach do zberných surovín (všetci za). 
 
 Obecné zastupiteľstvo v Lužiankach prerokovalo a schválilo dodatok zmluvy 
s dopravcom Veolia, a.s., kde bude na základe schváleného rozpočtu obce na rok 2009 
poskytnutá úhrada dopravcovi na vykrytie preukázanej straty za rok 2009 v zmysle zákona č. 
168/96 v znení neskorích predpisov a vyhlášky č. 151/2003 Zb.z. (všetci za). 
 
 Obecné zastupiteľstvo v Lužiankach navrhuje na základe pripomienky Ing. Dušana 
Spáča preveriť odvodnenie na ulici Počašie (pri jeho pozemku ) a na ulici Rastislavova pri 
rodinnom dome p. Vargu . Zároveň bude potrebné vypracovať projektovú dokumentáciu na 
odstránenie týchto nedostatkov (všetci za). 
 
 
 V diskusii Ing. Spáč predniesol žiadosť občanov o zriadenie bankomatu. Jozef 
Pagačovič navrhol, aby bola oslovená Slovenská pošta, či by bola ochotná bankomat 
prevádzkovať. Ing. Beňo žiadal, aby zastupiteľstvá boli zvolávané na piatky. Ďalej uviedol, že 
zastávka MHD na Vinárskej ulici nie je stále osvetlená. Starosta obce uviedol, že v minulom 
roku dal zaviesť osvetlenie zastávky, ale toto sa pravdepodobne pokazilo. Vec dá prešetriť. 
Jozef Bojda chcel vedieť, čo je s rozhlasom. Starosta obce uviedol, že sa robí na Korytove 
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bezdrôtový rozhlas a z tohto dôvodu je rozhlas nefunkčný. Jozef Bojda ďalej uviedol, že je 
potrebné riešiť p. Ľubomíra Sochora, ktorý chodí po obci pod vplyvom alkoholu, od ľudí pýta 
peniaze a spáva na chodníkoch. Starosta obce uviedol, že p. Sochor bol pozvaný na obecný 
úrad, sĺúbil, že pôjde so starostom obce k lekárke, avšak k lekárke sa na druhý deň nedostavil.  
Jozef Bojda  ďalej žiadal starostu obce, aby bola upozornená majiteľka Kaviarne-Mária 
Fábryová na hluk v neskorých nočných hodinách. Starosta obce uviedil, že už bola 
upozornená. Jozef Bojda ďalej uviedol, že pracovníci na verejnoprospešných prácach riadne 
nepracujú. Informoval aj o žiadosti p. Márie Tomovičovej o opílenie suchých konárov v areáli 
kostola, ktoré jej padajú do dvora. Taktiež je potrebné opraviť veľkú bránu na základnej 
škole. 
Ing. Lauko požiadal prítomných poslancov o prispievanie do stacionára pre autistické deti pre 
Luciu Šaulíkovú. Starosta obce uviedol, aby Ing. Lauko zistil bližšie informácie 
o možnostiach prispievania obce do stacionára pre autistické  deti. 
 
 
 Starosta obce sa poďakoval prítomným za účasť a ukončil siedme riadne  zasadnutie 
Obecného zastupiteľstva v Lužiankach. 
 
 
 
 
 
 
Overovatelia: 
  _____________________   ______________________ 
                 Ing. Stanislav Beňo              Jozef Bojda 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Zapísala: Renáta Bírová 


